
Andelsboligforeningen Fyrrehaven 
Referat af bestyrelsesmøde  

Lørdag den 29. juni 2024 kl. 13.00 
hos Kenneth. 

 
 
Referat 
 
1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 22. maj 2024 

Referat godkendt. 
 

2. Godkendelse af opdateret venteliste 
Seks nye ansøgere; alle godkendt. I alt 40 på venteliste. 
 

3. Pleje af fællesarealer 
Tove Larsen og Annelise Rasmussen har snakket med G.J. Anlæg/Gert vedr. beskæring af 
buskene ved fælleshuset og mulig beskæring af rønnebærtræerne ved P-pladsen ud for nr. 
40 og 38. Gert mener umiddelbart, at nogle af grenene kan beskæres fra jorden, sådan at 
træerne fortsat er flotte at se på. Begge beskæringer vil først ske januar 2025. 
 

4. Emner til nyhedsbrev 
Bestyrelsen kommer med input til info brev til foreningens medlemmer, hvor der også bliver 
opfordret til deltagelse i grillaften d. 9.august. Dette, og invitation til grillaften, udsendes 
snarest af Kenneth. 
 

5. Nyt fra ejerlavet 
Annelise gør opmærksom på den nye påbegyndte pleje af Fællesområdet med brede slåede 
gangstier. 
 
Fyrreparken certificerer legepladsen 1 x årligt. I år blev legehuset ikke godkendt, hvorfor det 
er fjernet og et nyt vil blive opsat. Fyrreparken har tilbudt at investere i indsamling af 
regnvand i en stor beholder tilknyttet tagrende på et cykelskur, samt sørge for vanding af de 
nyplantede frugttræer ved behov. 
 

6. Eventuelt 
Henvendelse vedr. klipning af hæk i nr. 4 (skamfering) 

 
 
 
 
 
 
Kenneth Jensen               Tove Larsen                     Birgit Hansen 
formand                           næstformand                 kasserer 
 
 
 
Annelise Rasmussen                Elly Hyllested Pedersen 
sekretær 
 

 


